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Zápis	  ze	  zasedání	  legislativní	  komise	  ze	  dne	  22.9.2015	  
Přítomni:	  Jaroslav	  Hupka,	  Jan	  Matuška,	  Martin	  Blažek,	  Michael	  Moudrý	  
	  

1.   Přítomní	  jednomyslně	  schválili	  program	  zasedání	  
2.   Přítomní	  probrali	  navrhovaný	  roční	  plán	  práce	  legislativní	  komise	  s	  tímto	  závěrem:	  

•   Je	  nutné,	  aby	  jednotlivé	  komise	  předkládaly	  návrhy	  změn	  národních	  pravidel	  
nejpozději	   do	   konce	   listopadu.	   Později	   dodané	   změny	   nebude	   možné	   pro	  
následující	  rok	  zapracovat	  

•   Do	  konce	  září	  je	  třeba	  uveřejnit	  kalendář	  mezinárodních	  závodů	  a	  MČR	  
3.   Je	  třeba	  ohlídat	  text	  smlouvy	  s	  pořadateli	  MČR	  aby	  obsahoval	  minimální	  požadavky	  na	  

technické	  a	  sociální	  zajištění	  zázemí	  během	  konání	  závodů	  (počet	  sprch,	  toalet,	  kvalita	  
a	   kapacita	   ubytování,	   bezpečnostní	   požadavky	   na	   ustájení)	   a	   také	   do	   smlouvy	  
zakomponovat	  klauzuli	  ohledně	  regulace	  výše	  ustájení	  a	  dále	  viz	  bod	  14	  

4.   Všichni	   členové	   komise	   do	   konce	   15.	   října	   zašlou	   připomínky	   k	   předloženému	  
jednacímu	   řádu	   komise.	   Do	   řádu	   je	   třeba	   doplnit	   formu	   jednání	   i	   schvalování	  
elektronickou	  formou	  kvůli	  vzdáleným	  lokacím	  členů	  komise	  

5.   Kategorizace	  skokových	  jezdců	  –	  legislativní	  komise	  projednala	  kategorizaci	  skokových	  
jezdců,	  dokument	  upravila	  a	  v	  upravené	  podobě	  doporučuje	  ke	  schválení	  s	  platností	  
pro	  sezónu	  2016.	  Vzhledem	  k	  neexistenci	  manažera	  skokové	  komise	  předloží	   tento	  
návrh	  na	  VV	  ČJF	  člen	  legislativní	  komise	  pan	  Blažek	  

6.   Kategorizace	   drezurních	   jezdců	   -‐	   legislativní	   komise	   nedoporučuje	   schválení	   této	  
kategorizace	  pro	  rok	  2016	  předložené	  manažerkou	  drezurní	  komise	  paní	  Habáskovou.	  
Kategorizace	   je	   příliš	   složitá	   a	   legislativní	   komise	   se	   obává,	   že	   by	   její	   zavedení	  
v	   předložené	   verzi	   mohlo	   ohrozit	   pořádání	   MČR.	   Legislativní	   komise	   doporučuje	  
odložit	  jednání	  o	  zavedení	  kategorizace	  drezurních	  jezdců	  o	  rok,	  až	  bude	  k	  dispozici	  
vyhodnocení	  kategorizace	  skokové	  po	  první	  sezóně	  

7.   Na	   příštím	   zasedání	   VV	   ČJF	   bude	   nutné	   probrat	   plán	   ohledně	   překladů	   (kdo	   bude	  
překládat,	   financování	   překladů)	   PJS	   a	   způsob	   získání	   editovatelných	   originálů	  
pravidel,	   která	   má	   s	   největší	   pravděpodobností	   paní	   Pellarová,	   ČJF	   tyto	   originály	  
s	  největší	  pravděpodobností	  nemá	  k	  dispozici.	  Tento	  bod	  na	  jednání	  VV	  navrhne	  člen	  
VV	  pro	  legislativu	  pan	  Hupka	  

8.   Je	   třeba	   iniciovat	   jednání	   se	   členy	   VV	   ohledně	   jejich	   představy	   o	   změně	   struktury	  
organizace	  ČJF	  s	  ohledem	  na	  změnu	  stanov.	  

9.   Přítomní	  probrali	  situaci	  kolem	  přístupu	  k	  získané	  kvalifikaci	  a	  proškolení	  funkcionářů	  
ČJF.	   Je	   třeba	   více	   urgovat	   oblasti,	   aby	   informace	   (aktualizované	   excely)	   zasílaly	   do	  
několika	  dnů	  po	  té,	  co	  kterýkoli	  ze	  členů	  oblasti	  školení	  absolvuje	  na	  komisi	  vzdělání.	  
Zároveň	   je	   třeba	   apelovat	   na	   vzdělávací	   komisi,	   aby	   na	   webu	   ČJF	   byl	   stále	  
nejaktuálnější	  konsolidovaný	  excel.	  S	  tímto	  stavem	  je	  třeba	  vydržet	  do	  implementace	  
projektu	  Online	  centrála	  ČJF,	  který	  bude	  mít	  evidenci	  vzdělání	  jako	  jeden	  z	  modulů	  

10.  Přítomní	  se	  jednomyslně	  shodli,	  že	  je	  nepřípustné,	  aby	  se	  udělovaly	  vyjímky	  z	  pravidel	  
a	   platných	   dokumentů	  ČJF	   (například	   nesplnění	   podmínky	   věku	   uchazečů	   o	   ZZVJ	   a	  
pod.)	  bez	  řádného	  schválení	  VV	  ČJF.	  Legislativní	  komise	  doporučuje	  členům	  VV	  ČJF,	  
aby	   všechny	   schvalovaly	   jen	   ve	   zcela	   výjimečných	   a	   jednoznačně	   odůvodněných	  
případech.	  

11.  Legislativní	  komise	  pověřuje	  pana	  Moudrého	  svoláním	  schůzky	  schvalovatelů	  rozpisů	  
a	   vypracováním	   jednotného	   závazného	   postupu,	   kterým	   by	   se	   měli	   všichni	  
schvalovatelé	  řídit	  
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12.  Legislativní	  komise	  pro	  příští	  sezónu	  vypracuje	  jednotné	  šablony	  rozpisů	  závodů	  pro	  
jednotlivé	   disciplíny.	   Schvalovatelé	   by	   měli	   schválit	   pouze	   rozpisy	   doplněné	   do	  
příslušné	   šablony.	   Zároveň	   pověřuje	   pana	   Blažka	   jednáním	   s	   ACE	   Design	   ohledně	  
možnosti	  generování	  rozpisů	  přímo	  z	  Online	  přihlašovacího	  systému	  

13.  Legislativní	  komise	  probrala	  nešvar	  startů	  jezdců	  mladších	  8	  let	  na	  hobby	  závodech.	  
Zvažovala	  se	  možnost	  legalizace	  snížení	  věku	  na	  6	  let,	  ta	  však	  byla	  zamítnuta.	  Pravidla	  
budou	   upravena	   tak,	   aby	   věk	   8	   let	   byl	   jednoznačný.	   Schvalovatelé	   rozpisů	   budou	  
poučeni,	  aby	  u	  soutěží	  mimo	  PJS	  bylo	  uvedeno,	  že	  se	  jedná	  o	  jezdeckou	  ukázku,	  nikoli	  
o	   soutěž.	   Taková	   ukázka	   je	   pak	   mimo	   systém	   soutěží	   ČJF	   a	   za	   její	   pořádání	   je	  
odpovědný	  výhradně	  pořadatel.	  

14.  Legislativní	  komise	  doporučuje	  VV	  ČJF	  schválit	  pouze	  taková	  STP	  a	  rozpisy	  na	  MČR,	  kde	  
budou	   vypsány	   výhradně	   soutěže	   pro	   účastníky	   MČR	   bez	   otevřených	   soutěží	   pro	  
nekvalifikované	   jezdce.	  Zároveň	   je	   třeba	  dát	  do	  smlouvy	  s	  pořadatelem	  klauzuli,	   že	  
v	   termínu	   MČR	   nevypíše	   v	   pořadatelském	   areálu	   jiné	   závody	   (tedy	   že	   nebudou	  
existovat	  dva	  rozpisy	  pro	  jeden	  termín	  a	  jeden	  areál	  pořádající	  MČR)	  

15.  Legislativní	   komise	   probrala	  množící	   se	   případy	   porušování	   PJS	   pozdním	   zasíláním	  
výsledků	  závodů	  ze	  strany	  pořadatelů	  a	  též	  nedodržování	  termínu	  6	  týdnů	  před	  závody	  
pro	  zaslání	  rozpisu	  ke	  schválení.	  Legislativní	  komise	  zváží	  zavedení	  postihů	  za	  porušení	  
těchto	   pravidel	   (u	   opakovaného	   prohřešku	   například	   nezařazení	   závodů	   do	  
sportovního	  kalendáře	  ČJF	  v	  následující	  sezóně)	  	  

16.  Legislativní	  komise	  probrala	  situaci	  kolem	  finále	  drezurního	  poháru	  v	  Martinicích,	  kde	  
došlo	  k	  několika	  změnám	  v	  rozpisech	  závodů	  v	  termínu	  před	  závody	  a	  především	  pak	  
k	  zásadní	  změně	  časového	  rozvrhu	  soutěží,	  kdy	  děti	  na	  pony	  startovaly	  místo	  v	  brzkých	  
ranních	   hodinách	   až	   v	   podvečer	   a	   to	   bez	   dostatečného	   informování	   samotných	  
účastníků	  a	  jejich	  zástupců.	  Členové	  komise	  jsou	  znepokojeni	  tím,	  že	  hlavní	  rozhodčí	  
toto	  umožnil	  v	  rozporu	  s	  pravidly	  i	  samotným	  rozpisem.	  

17.  Legislativní	  komise	  probrala	  situaci	  kolem	  MČR	  všestrannosti	  v	  Pardubicích,	  kde	  mj.	  
došlo	   k	   porušení	   pravidel	   ze	   strany	   rozhodčích	   tím,	   že	   rozhodčí	   seděli	   v	   jiných	  
písmenech	  drezurního	  obdélníku,	  než	  nařizují	  pravidla.	  	  

18.  Legislativní	  komise	  je	  znepokojena	  tím,	  že	  i	  zkušení	  a	  dlouholetí	  rozhodčí	  porušují	  či	  
umožňují	  porušování	  pravidel.	  	  

19.  Legislativní	   komise	   probrala	   případ	   přihlášení	   jezdkyně	   R.	   Mayer	   (MB1442)	   na	  
mezinárodní	   závody	   bez	   řádně	   prodloužené	   licence.	   Jezdkyně	  měla	   ke	   14.8.	   řádně	  
zaplacené	  členství	  i	  licenci	  (tedy	  De	  Jure	  byla	  členem	  ČJF	  s	  platnou	  licencí),	  jen	  nebyla	  
z	   důvodů	   pracovní	   neschopnosti	   oblastního	   sekretáře	   oblasti	   Praha	   zanesena	  
k	  příslušnému	  dni	  do	  databáze	  ČJF,	  to	  bylo	  napraveno	  o	  pár	  dnů	  později.	  

20.  Legislativní	   komise	  doporučuje	  komisi	  pro	  všestrannost	   zahrnout	  do	  návrhu	   změny	  
pravidel	  úpravu	  vztahující	  se	  k	  účasti	  2.	  koně	  na	  MČR.	  Je	  chyba,	  kdy	  kůň	  který	  jednou	  
v	   soutěži	   odstartoval	   není	   následně	   nikde	   vidět	   ve	   výsledkových	   listinách.	   Komise	  
doporučuje	  nechat	   takového	   koně	  nechat	   celý	   závod	  dokončit	   a	   započítávat	   jej	   do	  
kvalifikací	  a	  zobrazovat	  v	  kariérách	  koně	  

21.  Legislativní	  komise	  doporučuje	  všem	  pořadatelům	  skokových	  závodů,	  aby	  při	  velkém	  
množství	   startů	   doplnili	   počet	   rozhodčích	   kvůli	   možnosti	   prostřídání.	   Důvodem	   je	  
nutnost	   dlouhého	   soustředění	   během	   jedné,	   nepřerušené,	   soutěže	   bez	   možnosti	  
odreagování.	  

	  
V	  Měticích	  dne	  22.9.2015	  zápis	  zpracoval	  Martin	  Blažek,	  a	  schválil	  Jaroslav	  Hupka,	  člen	  VV	  ČJF	  


